

Federal Court



Cour fédérale

JUDICIAL APPOINTMENT

OTTAWA, Ontario, January 27, 2025 – The Honourable Arif Virani, Minister of Justice and Attorney General of Canada, today announced the following appointment:

Kirkland G. Shannon, Director General and Deputy Chief Executive Officer of the Law Commission of Canada in Ottawa, is appointed an Associate Judge of the Federal Court. Associate Judge Kirkland G. Shannon replaces Associate Judge B. Duchesne who was elevated to the Federal Court effective September 20, 2024.

[Department of Justice \(Canada\) News Release](#)

Cour fédérale



Federal Court

NOMINATION À LA MAGISTRATURE

Ottawa (Ontario), le 27 janvier 2025 – L'honorable Arif Virani, ministre de la Justice et procureur général du Canada, a annoncé aujourd'hui la nomination suivante :

Kirkland G. Shannon, directeur général et chef de la direction délégué de la Commission du droit du Canada à Ottawa, est nommé juge adjoint de la Cour fédérale. Le juge adjoint Shannon remplace le juge adjoint Benoit Duchesne, qui a été nommé à la Cour fédérale à compter du 20 septembre 2024.

[Communiqué de presse du Ministère de la Justice \(Canada\)](#)